
Jõhvi spordikooli hoolekogu koosoleku protokoll 

Toimumise aeg: 28.02.2023   17:30-19:00 

Koosoleku toimumise koht: Jõhvi spordikool 

 

Osalejad: Kristjan Palm, Timo Muttanen, , Käthlyn Lizdenis, Maria Laanemäe 

Puudusid: Jevgeni Fedorenko, Viktor Predbennikov, Triinu Valdmaa, Avo Sambla 

 

 

Päevakord: 

1. Spordikooli tulubaasist 2024 

2. Jõhvi valla hallatavate haridusasutuse juhi vaba ametikoha täitmiseks korraldatava konkursi 

läbiviimise kord 

3. Jõhvi vallavalitsus uuendab määrust, mis puudutab soodustuse võimaldamist huvikooli 

õppuritel õppetasu tasumisel 

4. Vaatame arengukavas seatud eesmärke, mis on tehtud, mis on plaanis, mida oleks vaja 

arengukavas muuta/lisada 

5. Jooksvad teemad 

 

Päevakorra kinnitamine  

Päevakord vastu võetud ühehäälselt 

 

1. Kristjan Palm – Jõhvi spordikooli tulubaas suureneb sel aastal umbes 30 000 euro ulatuses, 

sesose Kohtla-Järve linna ja Alutaguse valla laste treeningutega Jõhvi spordikoolis. Kohtla-Järve 

tasub 25 ja Alutaguse vald 10 lapse eest. Jõhvi spordikool taotleb Jõhvi vallalt osaliselt raha 

saamist enda eelarvesse, seoses erinevate kuluartiklike võimalikke tõusudega.  

Timo Muttanen -  järgmisse Jõhvi valla spordikomisjoni istungile on kutsutud Kohtla-Järve linna 

esindajad, et rääkida läbi ka edaspidi Kohtla-Järve laste treeningutel osalemine Jõhvi 

spordikoolis. Loodetakse jõuda koostööleppe sõlmimiseni. 

 

Otsus: Hoolekogu toetab raha kasutamist Jõhvi spordikoolis. Jõhvi spordikoolil tuleb esitada 

põhjendatud taotlus Jõhvi vallale, et seda arutada ja vastu võtta teise lisaeelarve raames. 

 

 

 

2. Maria Laanemäe – tutvustas Jõhvi valla hallatavate haridusasutuse juhi vaba ametikoha 

täitmiseks korraldatava konkursi läbiviimise korda.  

Lisaettepanekuid ei tulnud. 

 

Otsus: Ühehäälselt nõustutud. 



 

3. Maria Laanemäe – tutvustas Jõhvi vallavalitsuses muudetavat määrust, mis puudutab 

soodustuste võimaldamist huvikooli õppuritele õppetasu tasumisel.  

Hoolekogu liikmed võtnud teadmiseks. 

 

4. Kristjan Palm – Arengukava aruanne tuleb esitada kord aastas, iga aasta esimeseks märtsiks. 

Arengukava aruannet tutvustati hoolekogus. Ühe kergejõustiku treeneri lahkumisega oleks 

juurde vaja vähemalt poole kohaga treenerit. Samuti on suheldud Jõhvi Gümnaasiumi kehalise 

kasvatuse õpetajaga, kes oleks valmis loodetavasti uuest õppeaastast tegema ÜKE treeninguid 

Jõhvi Põhikooli lastele. Viktor Predbannikov on valmis ÜKE treeninguid läbi viima Jõhvi 

Kesklinna koolis. Samuti loodetakse Jõhvi spordikooli alla tuua ühte lisa korvpallitreenerit koos 

juba tema trennis käivate lastega. 

 

 

5. Jooksvad teemad:  Timo Muttanen – Tammiku spordisaali tulevik? Kaaluda võimalust antud 

saalis teha treeninguid nooremate lastega, näiteks kuni 10 aastased võrkpalli või ÜKE? 

Kaardistada sanitaarremondi vajadus.  – Peale hoolekogu selgus, et antud teema pallisaalina 

on hetkel vähemalt maas. Transpordi tagamine Tammikusse, kui seda kasutada 

pallitreeninguteks, ÜKE treeninguteks. Koostöö Jõhvi Põhikooliga, et kui nemad otsivad 

kehalise õpetajat, et kohe lisada võimalus asuda ka ÜKE treeningute andmiseks vms.  

 

 

 

 

 

 

 

Järgmine korraline koosolek mai 2024.  

 

 

/digitaalselt allkirjastatud/ 

Käthlyn Lizdenis 

Hoolekogu esimees/protokollija 


